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Interview(tje) met Barbara van Balen

concreet project als de digitalisering was dat 
mogelijk.’ Zij zette de plannen voor de digita-
lisering om in een subsidieaanvraag. Daarmee 
werden verschillende potentiële geldschieters 
belaagd: ‘Gelukkig zijn we er in geslaagd om 
de benodigde subsidies los te weken.’ Maar 
daarmee was men er nog niet. Het was nog 
een hele klus om alle oude nummers op te 
snorren. Hier en daar ontbrak er immers een 
nummer in het archief. ‘Met wat speurwerk 
en verschillende oproepen, zijn we er in ge-
slaagd om het archief volledig te maken.’

Barbara van Balen is optimistisch over de 
toekomst van het Tijdschrift, maar ze dringt 
er op aan nog meer werk te maken van de 
mogelijkheden voor digitale toegang voor 
individuele gebruikers. Tegelijk is het nodig, 
volgens haar, om via institutionele abonne-
menten toch de inkomsten veilig te stellen. 
Barbara van Balen: ‘Inhoudelijk is er zeker 
nog een mooie toekomst weggelegd voor het 
Tijdschrift. Er zijn nog voldoende studenten 
en jonge wetenschappers met interesse voor 
Genderstudies. Het vakgebied is springle-
vend!’

Barbara van Balen duikt voor het eerst op in 
het colofon van het Tijdschrift voor Genderstu-
dies in de 5e jaargang, nr. 2002-1. In nr. 2006-
4 wordt ze voor het laatst vermeld, maar echt 
weggeweest, is ze nooit; in 2012-3 duikt ze 
dan ook weer op als themaredacteur. Zij heeft 
er onder andere voor gezorgd dat financiering 
werd gevonden voor het digitaliseren van alle 
nummers vanaf 1980. Samen met haar zwarte 
kat vormt ze de firma Barbara van Balen Con-
sultancy: http://www.barbaravanbalen.nl.

Barbara van Balen: ‘Het tijdschrift ligt me 
nauw aan het hart. Toen ik zelf voorzitter was 
van de redactie hadden we nog geen redactie-
secretaris. Gelukkig is dat nu wel het geval. Ik 
heb het altijd heel leuk werk gevonden, maar 
ik was ook wel blij toen de fakkel werd overge-
nomen, omdat het zo tijdsintensief was.’

De digitalisering is volgens Barbara be-
langrijk, omdat het een mogelijkheid vormt 
om het Tijdschrift onder de aandacht te bren-
gen. Helaas is financiering een nimmer afla-
tend probleem voor een Tijdschrift als dit. ‘Ik 
vind het daarom belangrijk om subsidies te 
vinden’, schrijft Barbara van Balen. ‘Met zo’n 

http://www.barbaravanbalen.nl

